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El president del grup par-
lamentari socialdemòcrata, 
Jaume Bartumeu, va iniciar 
ahir el míting que l’Alternativa 
de la Massana va oferir ahir a 
la sala d’actes de la Closeta, on 
més d’un centenar de persones 
van escoltar tant les seves pa-
raules com les dels aspirants a 
cònsols, Pere López i Myriam 
Avellana.

Bartumeu va encetar l’acte 
fent una crida a tot l’electorat 
allà present amb un missatge 
molt clar, que anava més enllà 
del futurs quatre anys a la Mas-
sana. “Les eleccions arriben en 
un moment polític molt impor-
tant”, indicava el president, 
que va afegir que no s’han “de 
perdre de vista les eleccions 
generals”. I és que segons va 
indicar el president del grup 
parlamentari socialdemòcrata 
“l’Alternativa presenta candi-
datura a les set parròquies, el 
PLA només es presenta a tres 
candidatures”, comentava Bar-
tumeu amb satisfacció, “i al-
guns liberals es disfressen amb 

altres sigles”, va concloure.
Arribats a aquest punt, Bar-

tumeu va parlar del que supo-
sa aquesta candidatura per a la 
Massana, on segons el mandata-
ri s’ha presentat “una candida-
tura amb gent seriosa, respon-
sable, preparada i il·lusionada” 
per la gestió. Bartumeu troba 
que amb un Comú socialdemò-
crata es cobririen uns objectius, 
ja que es necessiten “millors ac-

cés a l’habitatge, més atenció a 
la gent gran, més atenció a la ca-
nalla i els joves necessiten cen-
tres culturals i socials”.

Com a darrer punt, el soci-
aldemòcrata va parlar de can-
vi, un canvi que al seu parer ja 
s’havia produït, “amb el debat 
de la Massana els qui feia 48 
hores que miràvem la televisió 
es vam adonar que això s’ha 
acabat”, comentava Bartumeu, 

argumentant que el govern li-
beral a la Massana ha arribat 
a la seva fi. El líder va indicar 
que no volen “un cònsol que ha 
augmentat el deute i ha parti-
cipat en la benedicció d’opera-
cions immobiliàries de dubtosa 
legalitat”.

Myriam Avellana, la candi-
data a cònsol menor, va agafar 
la paraula de Jaume Bartumeu 
i ho va fer amb un vídeo inici-
al sobre les seves motivacions i 
el que li ha portat a ser número 
dos de la llista de l’Alternativa. 
Avellana va parlar de polítiques 
socials, de crear nous agents so-
cials, com ara els educadors de 
carrer o millores per a tots els es-
trats de la societat massanenca, 
així com la protecció del medi 
ambient i del Prat del Colat.

Pere López va tancar aquest 
míting, i va iniciar el seu dis-
curs argumentant que els mas-
sanencs no tan sols volen “el 
canvi per a la Massana, sinó 
que ens el mereixem”. Un pro-
grama ambiciós però realista. 
“No necessitàvem una sala de 
teatre que ha costat cinc mili-
ons d’euros”, indicava López, 

argumentant com no actuaran 
si guanyen. 

El cap de llista va recordar la 
seva màxima d’acabar amb el 
model de parròquia dormitori, 
i López va criticar les formes 
dels liberals. “No volen assu-
mir les seves responsabilitats i 
passen totes les culpes a l’ante-
rior corporació i això és un acte 
poc legítim”, criticava López, 
apuntant que moltes de les co-
ses que ha dit l’actual Comú 
són “mentides”. 

“A mi no em va agradar el 
que va passar l’altre dia al de-
bat i hem de ser seriosos amb 
els números. Tenim 40 milions 
d’euros de deute i cada dia pa-
guem 6.000 euros d’interessos.” 
Aquests arguments van servir 
al cap de llista per indicar el de-
sig de reduir el deute, una fita 
que aconseguiran dinamitzant 
la parròquia, sense executar 
cap gran inversió i renegociant 
contractes de serveis com ara 
l’aigua o la recollida selectiva. 
“Ara és el moment de la Massa-
na, amb un govern transparent, 
eficaç i per a tothom”, va con-
cloure López. 

López: “No tan sols volem un canvi a 
la Massana, també ens el mereixem”
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Pere López durant la seva intervenció. 
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mÍting a La cLoseta

Segona reunió de poble per 
part del grup liberal per la 
Massana. Si dimarts va ser el 
poble de Sispony qui va tenir 
la sort d’encetar aquest tour de 
minimítings, ahir li va tocar 
el torn a Arinsal, localitat de 
residència del número u de la 
llista, Josep Maria Camp. 

Va ser a l’hotel Gothard on 
aproximadament unes sei-
xanta persones van apropar-
se a la sala de convencions 
d’aquest hotel per escoltar les 
explicacions d’un polític, que 
va manifestar tenir molt clar 
el seu desig de realitzar un 
“pla especial per a cada po-
ble” per tal de treure l’encant 
que té cadascun.

L’aspirant repetidor va inici-
ar el seu discurs de la mateixa 
manera que ho va fer a Sispony 
i el va encetar una presentació 
de tots els membres que com-
ponen la llista del PLA, “un 
equip multidisciplinari”, el 
va qualificar Camp. Arribats a 
aquest punt, va enumerar les 
inversions que s’havien fet al 
llarg del present mandat per 
acabar explicant els projectes 
que ell i la seva llista guarden 
per als propers quatre anys a 
Arinsal i Erts.

Per Arinsal i Erts, els pobles 
amb més afluència turística de 
la parròquia, l’equip liberal vol 
potenciar una nova línia de 
bus mitjançant la col·laboració 
amb el Govern i que connecti 
la capital amb aquesta localitat 

amb una freqüència de pas de 
quinze minuts.

A més, Camp també va in-
dicar que es faran esforços per 
tal de millorar la qualitat dels 
serveis, per complir amb una 
de les màximes del seu pro-
grama: incrementar el benes-

tar de tots els ciutadans de la 
parròquia. La millora del ser-
veis públics com ara la reco-
llida selectiva o l’embelliment 
del poble per esprémer el seu 
atractiu turístic són altres dels 
projectes programats pel PLA 
massanenc. 

Josep maria camp proposa 
una nova línia de bus per unir 
la capital amb erts i arinsal
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reunió de PobLe

La candidatura liberal de la 
Massana va presentar ahir a 
peu de carrer les diferents 
propostes d’aparcament 
que inclou el seu programa 
electoral. El número u de la 
llista, Josep Maria Camp, va 
indicar que es crearan dos 
nous serveis en forma de 
targetes, denominades Co-
merciants i Veïns. Aques-
tes targetes permetran a 
aquests dos col·lectius po-
der estacionar a les zones 
blaves de la parròquia sense 
necessitat de passar pel par-
químetre. Per adquirir-les, 
els usuaris hauran d’abonar 
una quantitat gens elevada, 
segons Camp. 

el PLa proposa 
noves fórmules de 
pagament per a la 
zona blava
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Josep maria camp va recordar l’interès d’embellir tots els pobles. 


